
VIII ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS

Data:                          15  gener 2015 19:00.
Lloc:                          Encarna Máñez, jardins.
Assistents:                 48
Modera:                     Víctor O.
Pren Acta:                  Salva A.
Torn de paraula:        ¿?

ORDRE DEL DIA

01      .- LECTURA DE L'ACTA VII ASEMBLA.

02      .- RESULTATS ELECCIONS CCM I CALENDARI ELECCIONS CCA.

03      .- MADRID 31I “LA MARXA PEL CANVI”.

04      .- COMISSIONS.

.-.EXTENSIÓ.

.-.BANC PRiT.

.-.ANÀLISI.

.-.FINANCES.

05      .- TALLER COMISSIÓ ANÀLISI “ESTIC FET UN EMBOLIC”, “UN PROJECTE 05

ECONÒMIC PER A la GENT”.

06      .-PARLA L'ASSEMBLEA. (INTERVENCIÓ DE GUANYEM VALÈNCIA).

07      .-CONVOCATÒRIA IX ASSEMBLEA.

01.- LECTURA DE L'ACTA VII ASSEMBLEA.

Elena V. llig l'acta de la VII assemblea, quedant aprovada per 25 vots a favor, cap en contra i 3 
abstencions.

02.- RESULTATS ELECCIONS CCM I CALENDARI ELECCIONS CCA.

Salva R. diu que el passat 8 de gener va quedar constituït el CCM de València, i que el nostre 
secretari general és Jaime Paulino, i comenta i justifica l'absència d'algun dels components del 
CCM, davant els comentaris dels presents sobre la no presencia d'algú del CCM, motivada
principalment per la gran quantitat de treball, organitzatiu principalment, i que espera que en 
pròximes assemblees es presenten davant els ciutadans.
També es presenta el calendari per a les eleccions internes al CCA.



03.- MADRID 31I “LA MARXA PEL CANVI”.

Ricardo L. ens explica com s'està organitzant el viatge a Madrid el 31/01/2015 per a acudir a la “LA
MARXA PEL CANVI”, dient-nos com reservar plaça en els autobusos, previsió d'eixida i volta, 
preu, …, i posa a la disposició de l'assemblea els mètodes per a apuntar-se.

04.- COMISSIONS.

.-. EXTENSIÓ.
Ricardo L.
Ens comenta sobre les reunions sobre l'assemblea  “4 cercles”, que segueixen pendents de 
concretar data per a la mateixa. I dóna motiu al fet que els presents que van acudir a la 
reunió a Torrent sobre les eleccions al CCA informen a l'assemblea.
.-. BANC PRiT. 
Victor O.
Ens informa sobre els tallers realitzats fins al moment (telemàtica i tallers “TITELLES”), 
dient-nos que en breu anunciarem els següents tallers el “III TALLER DE TITELLES I 
ALTRES” iniciarem un nou taller, que definirem en la pròxima reunió de la comissió i el 
reinicie dels tallers telemàtics, agraint a Matias M. el seu suport cedint-nos el MENDICLUB
per a la realització dels mateixos

.-. FINANCES.
Mireille
Informa de l'actual estat dels comptes, proposant-nos a augmentar els fons amb la posada de 
el “pot” en el centre de l'assemblea, obtenint immediata resposta.

.-. ANÀLISI.
Jorge G.
Presenta el taller que es realitzarà a continuació durant l'assemblea, explicant el mecanisme 
del mateix.
També ens diu la possible projecció dels mateixos, i sobre la labor de la comissió en l'estudi 
i anàlisi dels temes d'interès en/sobre el barri.

.-. ORGANITZACIÓ.

05.- TALLER COMISSIÓ ANÀLISI
“ESTIC FET UN EMBOLIC”, “UN PROJECTE ECONÒMIC PER A la GENT”.

Gabi, Elena V. i Jorge G. presenten el projecte de “TALLERS POLÍTICS PER A 
CIUTADANS”, realitzant un primer experimente/experiència.

Es llig l'article, publicat en el “Llevant” el xx/zz/2014, de Miquel Dominguez (regidor de PP en 
l'Aj. de València), i Gabi ens explica que va consistir el taller.

El plantejament és debatre i refutar aquest article amb l'estudi realitzat per Navarro i Torres 
“UN PROJECTE ECONÒMIC PER A la GENT”, grupalmente en equips de 4/6 persones, sobre 
tres punts plantejats en l'article esmentat. Davant les qüestions i explicacions sobre la metodologia 
plantejades per varis dels presents, Petri, Guillermo, Domingo, Alberto,..., es proposa discutir tres 
punts plantejats, (1)“Volen nacionalitzar-ho tot”, (2)”Vivendes per a tots” i (3)“Tots volem que els 
corruptes desapareguen”, entre tots en l'assemblea donant motiu a la participació i discussió sense la
prèvia anàlisi per grups.



Intervenen i opinen, moderats per la comissió d'anàlisi, diversos participants en l'assemblea: 
Guillermo, Rosa, Petri, Enrique, Alberto, Enrique, Julián, Gustavo, Rafa, Julia, Domingo, Elena, 
Alfonso, Jorge

Es tanca el taller proposant per part de la comissió un estudi sobre l'experiència i noves 
alternatives/propostes.

06.-PARLA L'ASSEMBLEA. (INTERVENCIÓ DE GUANYEM VALÈNCIA).

Comença el TORN DE PARAULA presentant-se Abraham M per part de Guanyem València
saludant a l'assemblea amb una presentació i estat actual de “GUANYEM VALÈNCIA”, i 
convidant-nos a participar en les reunions de la plataforma.
“Juntes construirem un programa que ens permeta recuperar la nostra ciutat i els nostres 

barris. Per a donar-li forma necessitem ficar totes les mans possibles en l'argila i crear una obra 

en la qual ens vegem reflectits, una obra que per vegada primera puguem dir que és nostra.”

Intervenen diversxs asambleístas interessant-se per l'estat, composició i enfocament de la 
plataforma, responent-nos Abraham M i María G., ens comuniquen que des de la comissió de 
Programa elaboren uns eixos temàtics per a poder treballar sobre ells i facilitar les nostres 
aportacions com ciudadanxs (document que poden facilitar de manera tant digital com a analògica) i
van convidar a l'assemblea a acudir al plenari de Guanyem el divendres 16/01 a les 19:00 en el saló 
d'actes de la Facultat de Sociologia.

Així com facilitant-nos el correu de la plataforma  construintguanyem@gmail.com perquè es
pose en contacte todxs aquellxs interesadxs a informar-se i/o participar.

Rosa s'interessa per la falta de comunicació sobre els actes del cercle.
Alberto proposa la realització d'uns fullets convocatòria.
Domingo sobre la creació d'un grup en una app de missatgeria per a intercomunicar-nos.
Petri major presència de cartells de difusió en el carrer.
Rosa s'interessa per les comissions, Igual que Enrique  i uns altres dels presents.
Salva R. convida a participar d'una forma més activa en les activitats del cercle, ja que el que

ens falten són mans per a poder realitzar les diverses tasques, i que poden emplenar les fitxes 
disposades per anàlisis per a dita, i uns altres, comesa.

Es presenta, Ricardo L., l'opció adoptada en la intercomisiones de realitzar, almenys durant 
una temporada, l'assemblea en una ubicació i data fixes. Per part de la intercomisiones es proposa 
l'emplaçament “Encarna Máñez” i com data els primers dijous de cada mes a les 19:00 h.

Com a alternatives es pronuncien: Julia (CAMPOAMOR), Petri (ENCARNA MAÑEZ), 
Guillermo (ARQ. MAESTRO RIPOLL), es vota amb el següent resultat a favor de “ENCARNA 
MAÑEZ”:

27 vots a favor, 0 negatius i 3 abstencions, per la qual cosa s'aprova l'opció “ENCARNA 
MAÑEZ”.


